



## **SICO and AlBaraka Islamic Bank Sign Strategic Partnership to Offer Elzaad Sukuk Fund to the Bank's Clients**

*Expanding Access to Shari'a-Compliant Savings*

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, market maker, and investment bank with physical presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, has signed a distribution agreement with AlBaraka Islamic Bank (ABIB), a premier provider of Shari'a-compliant banking solutions in Bahrain. This strategic partnership aims to offer ABIB's Premium Banking clients attractive, Shari'a-compliant returns through SICO's flagship Elzaad Sukuk Fund.

This collaboration is designed to broaden investor access to high-quality, Shari'a-compliant fixed-income investments. The Elzaad Sukuk Fund will be available to ABIB's accredited Premium Banking clients through the bank's platform.

Commenting on the agreement, **Najla Al-Shirawi, Group CEO of SICO**, said, "This partnership with AlBaraka Islamic Bank is a testament to our commitment to expanding investor access to high-quality, Shari'a-compliant solutions. Strategic alliances like this are vital to strengthening Bahrain's

investment landscape, broadening the investor base and delivering exceptional value to the bank's clients who prioritize both ethical investing and strong financial returns.”

**Dr Adel Abdulla Salem, CEO of AlBaraka Islamic Bank**, added, “Our Premium Banking clients seek best-in-class, ethically sound investment opportunities. The Elzaad Sukuk Fund strengthens our offering with a Shari’a-compliant solution backed by a solid performance track record. We also look forward to expanding our collaboration with SICO by introducing additional Shari’a-compliant products in the future.””

The Elzaad Sukuk Fund is a Shari’a-compliant fixed-income fund investing in a diversified portfolio of sovereign, quasi-sovereign, and corporate Sukuk, primarily within the GCC. The fund's size currently exceeds USD 50 million (BHD 18 million) in assets with a year to date yield of 6.5% , and it has recorded an annualized return of 6.8% since its launch in December 2023, representing cumulative growth of 12.8% to date. Approximately 20% of the portfolio is allocated to ESG-focused investments. The fund offers monthly liquidity and distributes dividends biannually, with a minimum investment requirement of USD 100,000 Its investors include a broad base of institutional and individual clients from Bahrain and across the GCC. The fund is regulated by the Central Bank of Bahrain and supported by third-party service providers including HSBC, Ernst & Young, and APEX. Performance figures are historical and subject to change, and investors should refer to the fund's prospectus for complete details. Past performance is not indicative of future results.

– Ends –

#### **About SICO**

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 8.0 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

#### ***Media Contact:***

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)



## شراكة لتعزيز الادخار الإسلامي سيكو تتيح صندوق الزاد للصكوك عبر فروع بنك البركة الاسلامي

وقّع سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة وصناعة السوق والخدمات المصرفية الاستثمارية، والذي يتمتع بتواجد مباشر في مملكة البحرين والمملكة العربية السعودية والإمارات العربية المتحدة، اتفاقية للتعاون الاستراتيجي مع بنك البركة الإسلامي، البنك الرائد للحلول المصرفية الإسلامية في البحرين. وبموجب هذه الاتفاقية، التي تستهدف تقديم عوائد مجزية ومطابقة للشريعة لعملاء البنك ضمن فئة الخدمات المصرفية المتميزة من خلال صندوق الزاد للصكوك، أحد الصناديق الاستثمارية الفريدة لسيكو.

وتهدف هذه الشراكة إلى توسيع نطاق المستثمرين الذين يمكنهم الاستفادة من استثمارات الدخل الثابت عالية الجودة والمتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية. وسيكون صندوق الزاد للصكوك متاحًا للمستثمرين المعتمدين من عملاء البنك، وذلك عبر المنصة الرقمية للبنك.

وفي تعليقها على هذه الاتفاقية، قالت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو: "إن هذه الشراكة مع بنك البركة الإسلامي تؤكد التزامنا المتواصل بتسهيل وصول المستثمر إلى الحلول عالية الجودة

والموافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية. وتحظى مثل هذه الشراكات الاستراتيجية بأهمية كبيرة في تعزيز قطاع الاستثمارات في مملكة البحرين والوصول الى شريحة أكبر من المستثمرين، وتقديم قيمة مضافة لعملاء البنك للوصول لحلول استثمارية تلبي تطلعاتهم وذات أداء مالي قوي."

ومن جانبه، قال الدكتور عادل عبدالله سالم، الرئيس التنفيذي لبنك البركة الإسلامي: "يبحث عملاء الخدمات المصرفية المتميزة دائماً عن فرص استثمارية رائدة ومسؤولة أخلاقياً. ويأتي صندوق الزاد للصكوك لتعزيز ما نقدمه من منتجات عبر حل استثماري متوافق مع الشريعة الإسلامية مدعوماً بسجل أداء قوي. ونتطلع إلى توسيع نطاق تعاوننا مع سيكو مستقبلاً من خلال تقديم مزيد من المنتجات المتوافقة مع الشريعة الإسلامية لتلبية الاحتياجات المتنامية لعملائنا."

يستثمر صندوق الزاد للصكوك في أدوات الدخل الثابت المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية والتي تصدرها الجهات السيادية وشبه السيادية والمؤسسات القيادية، خاصة في دول مجلس التعاون الخليجي. يبلغ حجم الصندوق حتى اليوم ما يفوق 50 مليون دولار امريكي (18 مليون دينار بحريني) وعائد يبلغ 6.5% لهذا العام وحتى تاريخ هذا الإعلان، وقد حقق عائداً سنوياً بلغ 6.8% منذ إنطلاقه في ديسمبر 2023، بما يمثل نمواً تراكمياً بنسبة 12.8% حتى الآن. ويتم تخصيص نحو 20% من محفظة الصندوق لاستثمارات تراعي مبادئ الحوكمة والمسؤولية البيئية والاجتماعية. يوفر الصندوق سيولة شهرية ويوزع أرباحاً نصف سنوية، بحد أدنى للاستثمار 100,000 دولار أمريكي. ويستثمر في الصندوق عدد كبير من المستثمرين من المؤسسات والافراد من مملكة البحرين ومن دول الخليج الأخرى. يخضع الصندوق لرقابة مصرف البحرين المركزي، ويحظى بدعم من مزودي خدمات طرف ثالث، بما في ذلك بنك أتش إس بي سي وإرنست آند يونغ و أوبكس.

\*أرقام الأداء تاريخية وقابلة للتغيير، ويجب على المستثمرين مراجعة نشرة الصندوق للاطلاع على التفاصيل الكاملة. الأداء السابق لا يعتبر مؤشراً إلى النتائج المستقبلية.

- انتهى -

### نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 8 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي بصفتها بنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثقاً يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء، ويوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسسية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

نددين عويس  
مدير العلاقات العامة، سيكو  
هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)  
البريد الإلكتروني: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)